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Zápisnica z členskej schôdze, 
ktorá sa konala 1.3.2020 o 11:00 hod. na UVLF v Košiciach,Komenského 73. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (Príloha č. 1) 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba mandátovej a návrhovej komisie 

3. Schválenie programu členskej schôdze 

4. Správa o činnosti klubu za rok 2019 

5. Správa ekonóma klubu za rok 2019 a rozpočet klubu na rok 2020 

6. Správa matrikára klubu za rok 2019 

7. Správa výcvikára klubu za rok 2019 

8. Správa kontrolóra klubu za rok 2019 

9. Správy jednotlivých poradcov chovu za rok 2019  

10. Návrhy na zmenu podmienok chovnosti pre sekciu „vodné psy“ a plemeno 

Kooikerhondje  

11. Návrh na zmenu podmienok chovnosti pre plemeno Anglický špringeršpaniel 

12. Výstavný pes roka 2019 

13. Pracovný pes roka 2019 a ocenenie Vodič sliedičov 

14. Plán činnosti klubu na rok 2020 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Návrh uznesení 

18. Záver 

 

K bodu 1) Otvorenie 

Členskú schôdzu otvoril predseda doc. Lazar, ktorý privítal členov KCHPS na 

Univerzite veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach. 

 

K bodu 2) Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie 

Predseda predložil návrh, aby mandátová komisia pracovala v zložení: p. Baloghová 

a p. Haršáni a návrhová komisia v zložení: Bc. Pivoňková a p. Fodor. Za tento návrh sa 

hlasovalo en bloc. 

Za predložený návrh – mandátová komisia (p. Baloghová a p. Haršáni) a návrhová komisia 

(Bc. Pivoňková a p. Fodor) hlasovalo: 26 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 2 / 

nehlasovali: 0. 

Mandátová komisia skonštatovala, že na schôdzi je fyzicky prítomných 28 riadnych 

členov klubu. 
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K bodu 3) Schválenie programu 

Predseda klubu doc. Lazar  predložil na schválenie program schôdze. P. Haršáni 

predniesol návrh na zmenu programu, a to doplnenie bodu „Návrh na zmenu podmienok 

chovnosti pre plemeno Anglický špringeršpaniel“.  

Predseda predniesol návrh, aby bolo možné diskutovať po každej prejednávanej 

správe.   

Za návrhy sa  hlasovalo en bloc: 

Za: 28 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

K bodu 4) Správa o činnosti klubu za rok 2019 

Predseda klubu informoval o činnosti klubu od predchádzajúcej členskej schôdze, 

ktorá sa konala vo Zvolene (17.2.2019). Spomenul školenie poradcov chovu, na ktorom sa 

naši poradcovia zúčastnili – zároveň ich vyzval, aby v bode Rôzne v skratke informovali 

členov klubu o náplni tohto školenia. Referoval aj o schôdzach výboru, ktoré sa uskutočnili 

v minulom roku a začiatkom tohto roku či už fyzicky (4x) alebo konferenčne (2x). Informoval 

o výstavách a skúškach organizovaných klubom a aj o dodržaní systému, ktorý umožňuje 

členom prísť na klubovú akciu a pritom nemusia ďaleko cestovať. Podotkol aj to, že činnosť 

klubu ovplyvnil Africký mor ošípaných, kvôli ktorému sa museli zrušiť FSMP a tým pádom 

niektorí členovia museli oddialiť uchovnenie svojich psov. 

Spomenul aj počet prihlásených na klubové akcie, počet udelených klubových titulov 

v minulom roku a nových klubových šampiónov krásy a práce.  

Záverom vyzdvihol významné úspechy členov klubu, ktorí so svojimi psami a tiež 

svojimi odchovmi reprezentujú úroveň slovenskej kynológie a aj klub. 

 

K bodu 5) Správa ekonóma klubu za rok 2019 a rozpočet klubu na rok 2020 

Kompletná správa ekonómky za rok 2019 spoločne s rozpočtom na rok 2020 tvorí 

súčasť zápisnice (Príloha č. 2) 

Ekonómka klubu predniesla svoju správu a informácie o zostatkoch na klubovom 

bežnom a termínovanom účte. Informovala o príjmoch klubu a taktiež o výdavkoch, ktoré mal 

klub počas minulého roka. Dodala, že klub je v dobrej finančnej situácii.  

Dodala, že vzhľadom na nemožnosť v niektorých prípadoch odlíšiť platbu členského 

od iných poplatkov (zadávateľ neudá účel platby, variabilný symbol, meno) výbor navrhuje 

upraviť výšku členského na 9 €. Táto suma by bola nezameniteľná so žiadnym iným 

poplatkom. 

Zo strany členky klubu Mgr. Bakovej bola vznesená pripomienka, že každý vie zadať 

účel platby.  

Na pripomienky reagovala ekonómka, že práve to je problém, že ľudia nezadávajú 

údaj, podľa ktorého by sa platba vedela identifikovať. Dodala, že problém je aj v tom, že nie 

každý, kto hradí poplatok na účet je členom.  

Mgr. Chvojková mala otázku, prečo nie 11 €, na čo jej predseda klubu odpovedal, že 

klub má dosť financií a je v pluse. Predseda ešte dodal, že ak sú členovia, ktorí nemajú 
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v dnešnej dobe účet v banke a platia poštovou poukážkou, aby o tom nejakým spôsobom 

informovali matrikárku alebo ekonómku.  

Ekonómka klubu ďalšie pripomienky týkajúce sa jej správy komentovala, že počas 

roka sa stretla s mnohými situáciami, o ktoré sa s členmi chce podeliť a jej správa 

a informácie majú slúžiť k neustálemu vylepšovaniu systému a jeho nastaveniu tak, aby 

fungoval čoraz lepšie.   

Mgr. Chvojková žiadala o detailný ekonomický prehľad príjmov kto koľko uhradil – 

položku po položke. Predseda klubu skonštatoval, že príjmy podľa účelu sú rozpísané. 

V porovnaní s fungovaním predošlého výboru je to podrobná ekonomická správa, keďže 

v minulosti žiadne správy ekonóma neboli – jedine v ústnej forme na schôdzi s tým, že sa 

dodatočne dajú na web stránku, čo sa však neudialo.  

Ekonómka dodala, že máme aj zákon o účtovníctve, ktorý v tomto prípade je potrebné 

dodržiavať.  

Kontrolór klubu doplnil, že videl kompletné účtovníctvo, ktoré je dostatočne 

analyzované. Príjmy a výdaje sú rozpísané a platby transparentné. 

Predseda klubu upozornil prítomných členov, že aj napriek zníženiu členského o 50 % 

od roku 2018 financie na klubovom účte rastú a sú využívané výlučne na účely spojené 

s chodom klubu a organizáciou klubových podujatí. 

Ekonómka klubu predniesla ďalšie návrhy v spojitosti s platbou členského – aby 

členovia platili členské len za 1 rok a pre lepšiu identifikáciu platieb, aby sa členské na ďalší 

rok hradilo výlučne v mesiacoch december a január. Zdôraznila, že vo viacerých kluboch je 

možnosť platiť na viac rokov, avšak človek potom nevie, či už ďalší rok má uhradiť, či ešte 

členské má uhradené a je v tom zmätok. Poprosila členov, aby v prípade platby šekom túto 

skutočnosť oznámili matrikárke. 

Ďalším návrhom výboru klubu na podnet ekonómky bolo uhradenie 50 % štartovného 

pre členov, ktorí sa so svojimi sliedičmi zúčastnia a budú reprezentovať klub a plemená 

v ňom zastrešené na Memoriáli Klaudiusa Lukáča. 

Sl. Haršániová mala pripomienku, že jej emailom neprišla výzva na úhradu členského. 

 

Za predložené návrhy:  

 zmena výšky členského na 9 € 

 platba členského výlučne na 1 rok 

 platba členského na nasledujúci rok len v mesiacoch december a január 

 príspevok klubu 50 % štartovného členom, ktorí sa so svojim sliedičom zúčastnia 

Memoriálu Klaudiusa Lukáča 

hlasovalo en bloc: 23 členov / proti bolo: 1 / zdržali sa hlasovania: 2 / nehlasovali: 2. 

 

K bodu 6) Správa matrikára klubu za rok 2019 

Kompletná správa matrikárky za rok 2019 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 3) 

Matrikárka klubu Ing. Karolová informovala o stave členskej základne, k 1.3.2020 má 

klub 114 členov klubu, z toho sú 4 čestní členovia. Doplnila štatistiky členov podľa plemien 

a podľa krajov.  
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Mgr. Baková požiadala matrikárku opraviť email, pretože jej pozvánka prišla na starý.  

 

K bodu 7) Správa výcvikára klubu za rok 2019 

Kompletná správa výcvikára za rok 2019 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 4 ) 

Výcvikár Ing. Sýkora referoval priebeh a výsledky klubových skúšok v minulom roku. 

Všetky naplánované skúšky boli zrealizované s výnimkou FSMP, ktoré boli zrušené 

Regionálnou veterinárnou a potravinovou správou z dôvodu výskytu Afrického moru 

ošípaných.  

Skonštatoval tiež fakt, že aj napriek pripomienkam členov klubu na minuloročnej 

členskej schôdzi sa konali všestranné skúšky pre malý počet psov. Dodal, že tohto roku sme 

sa skúsili spojiť s organizátormi Memoriálu Klaudiusa Lukáča, preto to budú zároveň aj 

klubové všestranné skúšky so zadávaním CACT a CCT. 

Vyzval členov klubu, aby svojich zverencov pripravili na tieto skúšky a predviedli ich.   

Výcvikár predniesol jednotlivé štatistiky úspešnosti plemien zastrešených klubom a  

vyhodnotil najúspešnejšie jedince na jednotlivých druhoch skúšok. 

Mgr. Baková požiadala výcvikára o komplexné tabuľky anglického špringeršpaniela, 

nielen klubové skúšky, ale všetky konané na Slovensku. Ako chovateľka by rada vedela aj 

o psoch – nečlenov klubu, ktorí sa takto strácajú a nikto o nich nevie. 

Výcvikár nemá problém výsledky spracovať, ale s ohľadom na GDPR bude na stránku 

dodaná len súhrnná tabuľka. 

 

K bodu 8) Správa kontrolóra klubu za rok 2019 

Kompletná správa kontrolóra za rok 2019 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 5 ) 

Kontrolór klubu JUDr. Hudák predniesol na schôdzi svoju správu, kde konštatoval, že 

bol prizvaný na všetky zasadnutia výboru a boli mu poskytnuté zápisnice z týchto zasadaní. 

Osobne sa zúčastnil na 2 zo 4 fyzických zasadnutí výboru a na 2 konferenčných zasadnutiach.  

Konštatoval splnenie bodov uznesení z členskej schôdze konanej v roku 2019 ako aj 

adekvátne využitie finančných prostriedkov na aktivity klubu. Dodal, že s predsedom klubu 

a tiež s ekonómkou počas celého roka konzultoval. Bol mu predložený kompletný peňažný 

denník, ktorý je v poriadku. 

 

K bodu 9) Správy jednotlivých poradcov chovu za rok 2019 

Kompletné správy poradcov chovu za rok 2019 tvoria súčasť zápisnice (Príloha č. 6 – 

ASS, Príloha č. 7 – NP, Príloha č. 8 – WSS a ostatné plemená sekcie 2 „sliediče“, Príloha č. 

9 – plemená sekcie 3 „vodné psy“ ) 

Poradcovia chovu predniesli svoje správy, zhodnotili úroveň chovu jednotlivých 

plemien zastrešených v klube a svoju správu doplnili o svoje pozorovania a rady pre 

chovateľov. Zároveň zodpovedali na otázky zo strany prítomných členov klubu. 

doc. Lazar upozornil na to, že súčasná legislatíva povoľuje kupírovanie chvostov len 

pri zdravotnej indikácii. 

Na otázku členov ohľadne vyšetrení reagoval prítomný komorový veterinárny lekár 

Dr. Krupa, že odporúča laboratórium v Nemecku. 
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K bodu 10) Návrhy na zmenu podmienok chovnosti pre sekciu „vodné psy“ a plemeno 

Kooikerhondje 

 Poradkyňa chovu pre sekciu 3 „vodné psy“ predniesla návrh, ktorý bol spracovaný na 

základe podnetu člena klubu na zmenu podmienok chovnosti pre plemeno Lagotto romagnolo 

týkajúceho sa počtu zubov. Návrh: chýbajúce max. 2 zuby z nasledujúcich zubov: P1-P3 

v hornej čeľusti, P1-P4 v sánke, M3; pričom tieto chýbajúce zuby nesmú byť vedľa seba 

a jedinec s chýbajúcimi zubami sa môže páriť len s plnochrupým jedincom. 

Za predložený návrh na zmenu podmienok chovnosti pre plemeno Lagotto romagnolo  

hlasovalo: 28 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

 Poradkyňa chovu pre WSS a ostatné plemená sekcie 2 „sliediče“ predniesla návrh, 

ktorý bol zaslaný členkou klubu vlastniacou plemeno Kooikerhondje. Tento návrh bol 

čiastočne upravený: Vyšetrenie DBK nahradené klinickým vyšetrením luxácie patel po 12. 

mesiaci veku jedinca (max. stupeň 1; nepáriť 2 jedince so stupňom 1) a doplnenie chovných 

podmienok o genetické vyšetrenie ochorenia von Willebrand typ III. Kooikerhondje. Z chovu 

budú vylúčené jedince s výsledkom vyšetrenia VWD typ 3 „affected“ (klinicky chorý jedinec) 

a s výsledkom „carrier“ (prenášač). 

Za predložený návrh na zmenu podmienok chovnosti pre plemeno Kooikerhondje  

hlasovalo: 28 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

K bodu 11) Návrh na zmenu podmienok chovnosti pre plemeno Anglický 

špringeršpaniel 

 P. Haršáni predniesol svoj návrh na kompletnú zmenu podmienok chovnosti pre 

Anglické špringeršpaniele a taktiež odôvodnenia, ktoré ho k tomu viedli.  

Návrh: Dve varianty 

 Variant A  

o absolvovanie jednej klubovej alebo špeciálnej výstavy organizovanej 

KCHPS so známkou min. „veľmi dobrý“ vo veku nad 12 mesiacov 

o absolvovanie jednej výstavy vyššieho typu ako napr. medzinárodná, 

národná so známkou min. „veľmi dobrý“ vo veku nad 12 mesiacov 

o kontrola chrupu a meranie výšky vo veku nad 12 mesiacov, ktorá by 

bola vykonaná medzinárodným rozhodcom pre 8. FCI skupinu 

o výška 48 – 53 cm 

o DNA profil 

o vyšetrenie DBK s max. stupňom B/B 

o chovnosť suky ukončená v kalendárnom roku, v ktorom dovŕši 8 rokov 

o minimálny vek na zaradenie do chovu 15 mesiacov 

 Variant B  

o absolvovanie jednej klubovej alebo špeciálnej výstavy organizovanej 

KCHPS so známkou min. „veľmi dobrý“ vo veku nad 12 mesiacov 
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o kontrola chrupu a meranie výšky vo veku nad 12 mesiacov, ktorá by 

bola vykonaná medzinárodným rozhodcom pre 8. FCI skupinu 

o skúška poľovnej upotrebiteľnosti podľa skúšobného poriadku SPK 

o výška 48 – 53 cm 

o DNA profil 

o vyšetrenie DBK s max. stupňom B/B 

o chovnosť suky ukončená v kalendárnom roku, v ktorom dovŕši 8 rokov 

o minimálny vek na zaradenie do chovu 15 mesiacov 

Po prednesení návrhu prebehla bohatá diskusia, do ktorej sa zapojili chovatelia a majitelia 

anglických špringeršpanielov, poradca chovu, výcvikár klubu ako aj členovia, ktorí chovajú 

ostatné sliediče. V tejto súvislosti Mgr. Chvojková žiadala do zápisnice uviesť, že disponuje 

splnomocneniami viacerých chovateľov plemena Anglický špringeršpaniel na hlasovanie 

o predloženom návrhu p. Haršániho. Presný počet ani presné znenie splnomocnení neuviedla 

pretože bola zo strany predsedu klubu upozornená na to, že možnosť zastupovania 

prostredníctvom plnej moci bola v súčasne platných stanovách zrušená. Boli prednesené 

argumenty na podporu predloženého návrhu p. Haršániho, ale i za zachovanie súčasného 

status quo v danej veci.  

 Za predložený návrh na zmenu podmienok chovnosti pre plemeno Anglický 

špringeršpaniel  hlasovalo: 5 členov / proti bolo: 19 / zdržali sa hlasovania: 4 / nehlasovali: 0. 

 

 Výcvikár ako alternatívu k zrušeniu výkonnostných kritérií vo variante 

A predloženého návrhu ponúkol do budúcej členskej spracovať problematiku working testov 

a field trialsov podľa britského vzoru pre potreby rozšírenia možností splnenia výkonnostných 

kritérií chovnosti.  

 

K bodu 12) Výstavný pes roka 2019 

 O výsledkoch celoročnej súťaže Výstavný pes roka 2019 informovala p. Baloghová, 

ktorá podklady zaslané do súťaže kompletizovala. Poďakovala zúčastneným členom klubu za 

zodpovedné spracovanie a dodanie podkladov. 

 Dr. Iglódyová predniesla návrh na doplnenie štatútu súťaže a to o doplnenie +10 

bodov za víťazstvo triedy na CRUFTS; zmena bodového hodnotenia za kvalifikáciu na 

CRUFTS zo súčasných + 20 na +10 bodov; zmena bodového hodnotenia za účasť na 

CRUFTS zo súčasných + 30 na + 20 bodov, aby sa hodnotenie rovnalo s hodnotením účasti 

na Svetovej a Európskej výstave. Tieto zmeny boli robené na základe podnetu od členov 

klubu na minuloročnej členskej schôdzi vo Zvolene. 

 

K bodu 13) Pracovný pes roka 2019 a ocenenie Vodič sliedičov 

 Celoročnú súťaž Pracovný pes roka spracoval a vyhodnotil výcvikár klubu. Dodal, že 

bodové hodnotenie bolo upravené podľa návrhu, na ktorom sa dohodli členovia klubu na 

minuloročnej členskej schôdzi vo Zvolene. 
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 Predstavil taktiež členov klubu, ktorí splnili podmienky pre udelenie ocenenia Vodič 

sliedičov. Odznak s diplomom im bude odovzdaný na klubovej výstave resp. na niektorom 

z klubových podujatí v prípade absencie. 

 

K bodu 14) Plán činnosti klubu na rok 2020 

Predseda doc. Lazar predniesol plán klubových akcií na rok 2020. 

 

Výstavy: 

06.06.2020          Klubová výstava (KV, CAC, CC) Kamenný mlyn 

03.10.2020          Špeciálna výstava (Víťaz ŠV, CAC, CC) Košice 

Skúšky: 

04.04. 2020        Chovné skúšky poľovných sliedičov; miesto konania: neurčené 

16.05. 2020        Klubové farbiarske skúšky duričov – CCT; mesto konania: Zlaté Moravce 

05.07. 2020        Klubové lesné skúšky malých plemien CACT, CCT a retrieverov CCT; 

miesto konania: Mudrovce 

25.07. 2020         Klubové farbiarske skúšky malých plemien a retrieverov – CCT; miesto 

konania: Zlaté Moravce 

15.-16. 08. 2020  II. ročník Memoriálu Klaudiusa Lukáča, VSS a VSMP – CACT, CCT; 

miesto konania: Košice – okolie 

17. 10. 2020           Klubové jesenné skúšky malých plemien CACT, CCT a retrieverov CCT; 

miesto konania: neurčené 

Výcvikové dni sú robené podľa záujmu členov.  

 

Výcvikár predložil návrh, ktorým chce klub vyjsť v ústrety členom. Navrhuje 

spoluorganizovať skúšky PUP s OPK ktoré sú v pláne kynologických podujatí, ak OPK 

akceptuje to, že žiadosť o delegovanie rozhodcov podá výcvikár KCHPS. Vyzval členov, 

v prípade že majú kontakty na OPK, ktoré by boli ochotné túto podmienku akceptovať, aby 

ho kontaktovali. Je možné, že sa tým účastníci na klubových skúškach rozptýlia po celom 

Slovensku. 

Dohodnutá je OPK v okrese Martin, čo potvrdil aj prítomný manžel členky klubu p. 

Slávikovej. Ak OPK alebo PZ nemá skúsenosť s organizáciou skúšok, výcvikár rád poradí 

a pomôže pri ich príprave. 

Sl. Haršániová mala otázku, či CHSPS nemôžu byť aj viackrát do roka. Výcvikár 

odpovedal kladne, ak budú aspoň 4 psy prihlásené. 

 

K bodu 15) Rôzne 

 Predseda klubu zdôraznil, že v súčasnosti je potrebné využívať emailový kontakt 

namiesto klasickej pošty, pretože sa viackrát stalo, že list od člena klubu bol adresovaný na 

adresu klubu Štefánikova 10, avšak z tejto adresy poštu sporadicky preposielajú predsedovi. 

Preto sa k listom dostávame s veľkým časovým posunom.  
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 Do výzvy o zasielanie fotografií do klubového kalendára sa zapojili 2 členovia, 

ktorým poďakoval za zaslanie fotografií, vyzval ďalších členov, aby sa kalendár v polovici 

roka tlačil na rok 2021. 

 Dr. Iglódyová informovala prítomných o školení, na ktorom sa poradcovia chovu 

zúčastnili. 

   

K bodu 16) Diskusia 

 Diskusia prebiehala po každom bode programu. 

 

K bodu 17) Návrh uznesení 

 

Členská schôdza: 

 

Schvaľuje: 

2020/1 Predložené správy   

2020/2 Plán činnosti klubu na rok 2020 a stým súvisiaci rozpočet 

2020/3 Zmenu vo výške členského na 9 € 

2020/4 Platbu členského výlučne na 1 rok vopred 

2020/5 Platbu členského na ďalší rok v mesiacoch december a január 

2020/6 Príspevok klubu vo výške 50 % štartovného pre člena klubu, ktorý sa so svojím 

sliedičom zúčastní Memoriálu Klaudiusa Lukáča 

2020/7 Predložený návrh na zmenu chovných podmienok pre plemeno Lagotto Romagnolo 

2020/8 Upravený predložený návrh na zmenu chovných podmienok pre plemeno 

Kooikerhondje  

2020/9 Doplnenie bodového hodnotenia výstavný pes roka 

 

Berie na vedomie: 

2020/10 Vyhodnotenie súťaží Výstavný pes roka 2019 a Pracovný pes roka 2019 a ocenenia 

Vodič sliedičov 

2020/11 Pripomienky členov klubu 

2020/12 Oznámenie členmi platbu šekom matrikárke klubu 

2020/13 Zaoberať sa skúškami typu field trial a working test pre španiele podľa britského 

vzoru 

 

Po prečítaní návrhu sa o prijatí uznesení hlasovalo: 

za:  26 členov / proti: 0 členov / zdržali sa hlasovania: 2 členov / nehlasovali: 0. 

Predseda klubu konštatoval, že uznesenia boli prijaté. 

 

K bodu 18) Záver 

Predseda klubu sa poďakoval všetkým členom klubu za účasť, pripomienky a bohatú 

diskusiu a vyhlásil schôdzu za ukončenú. 
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Vo Košiciach, dňa 1.3.2020 

 

 

Zapísal: MVDr. Adriana Iglódyová, PhD.  v.r.......................................... 

 

 

Overovateľ zápisnice: Andrea Mladšíková v.r.......................................... 

 

 

Overovateľ zápisnice:  Jozef Fodor v.r.......................................... 

 

 

 

Prílohy zápisnice členskej schôdze KCHPS zo dňa 1.3.2020: 

Príloha č. 1 Prezenčná listina 

Príloha č. 2 Správa ekonóma klubu za rok 2019 a Rozpočet klubu na rok 2020 

Príloha č. 3 Správa matrikára klubu za rok 2019 

Príloha č. 4 Správa výcvikára klubu za rok 2019 

Príloha č. 5 Správa kontrolóra klubu za rok 2019 

Príloha č. 6 Správa poradcu chovu pre plemeno Anglický špringeršpaniel za rok 2019 

Príloha č. 7 Správa poradcu chovu pre plemeno Nemecký prepeličiar za rok 2019 

Príloha č. 8 Správa poradcu chovu pre plemeno Welsh špringeršpaniel a ostatné plemená 

sekcie 2 „sliediče“  za rok 2019 

Príloha č. 9 Správa poradcu chovu pre plemená sekcie 3 „vodné psy“ za rok 2019 

 


